

SOALAN-SOALAN LAZIM KAD KREDIT AFFIN BHPETROL MASTERCARD

1. Apakah faedah Kad AFFIN BHPetrol Mastercard?

Anda dapat menikmati 2% pulangan tunai pada hari bekerja dan sehingga 10% pulangan tunai pada hujung minggu untuk perbelanjaan di stesen BHPetrol terhadap RM50 sebulan dan 1X Mata AFFIN Rewards untuk transaksi runcit lain.

2. Siapa yang layak untuk dapat 2% pulangan tunai pada hari bekerja dan sehingga 10% pulangan tunai pada hujung minggu dari Kad AFFIN BHPetrol Mastercard?

Semua Ahli Kad Utama dan Tambahan yang melakukan perbelanjaan di stesen BHPetrol menggunakan Kad AFFIN BHPetrol Mastercard adalah layak untuk pulangan tunai. Walau bagaimanapun, Transaksi Yang Layak untuk pulangan tunai yang dilakukan oleh Ahli Kad Tambahan akan dimasukkan ke dalam pengiraan Transaksi Yang Layak untuk pulangan tunai bagi Ahli Kad Utama dan pulangan tunai hanya akan dikreditkan ke dalam akaun Kad Utama AFFIN BHPetrol Mastercard.

3. Apakah pulangan tunai maksimum yang boleh saya dapat dengan Kad AFFIN BHPetrol Mastercard?

Pulangan tunai maksimum yang boleh anda dapat adalah 10% pada hujung minggu dengan perbelanjaan di stesen BHPetrol untuk Kad Akaun dengan baki terdahulu (*previous balance*) RM3,000 dan ke atas pada penyata Kad Kredit AFFIN BHPetrol Mastercard anda.

4. Bagaimanakah pulangan tunai diberikan?

Pulangan tunai diberikan berdasarkan perbelanjaan yang dibuat di stesen BHPetrol. Pulangan tunai 10% atau 5% pada hujung minggu tertakluk pada baki terdahulu (*previous balance*) dalam penyata Kad Kredit AFFIN BHPetrol Mastercard.

Belanja & Pulangan tunai	Ahli Kad A	Ahli Kad B	Ahli Kad C	Ahli Kad D
Baki terdahulu (<i>previous balance</i>)	RM3,000	RM2,900	RM3,500	RM120
Jumlah perbelanjaan dibuat di stesen BHPetrol	RM105.00	RM90.00	RM200.00	RM75.00
Belanja hari bekerja (a)	RM50.00			
Pulangan tunai pada hari bekerja	RM1.00			
2% x (a)	Dapat 2% pulangan tunai tanpa mengira jumlah baki terdahulu			

Belanja hujung minggu (b)	RM55.00	RM40.00	RM150.00	RM25.00
Pulangan tunai pada hujung minggu 5% or 10% x (b)	RM5.50	RM2.00	RM15.00	RM1.25
	Dapat 10% pulangan tunai berdasarkan jumlah transaksi dan baki terdahulu sebanyak RM3,000	Dapat 5% pulangan tunai berdasarkan jumlah transaksi dan baki terdahulu sebanyak RM2,900	Dapat 10% pulangan tunai berdasarkan jumlah transaksi dan baki terdahulu sebanyak RM3,500	Dapat 5% pulangan tunai berdasarkan jumlah transaksi dan baki terdahulu sebanyak RM120
Jumlah bayaran pulangan tunai (hari bekerja+hujung minggu)	RM6.50	RM3.25	RM16.00	RM2.25

5. Bilakah pulangan tunai akan dikreditkan?

Pulangan tunai akan dikreditkan pada tarikh kitaran penyata Kad AFFIN BHPetrol Mastercard dan akan ditunjukkan dalam penyata bulan semasa Ahli Kad Utama.

Sekiranya Transaksi Yang Layak untuk Pulangan Tunai diposkan dalam hari yang sama dengan tarikh kitaran penyata, pulangan tunai untuk transaksi tersebut akan dikreditkan dalam penyata seterusnya tertakluk pada had bulanan pulangan tunai untuk penyata seterusnya.

6. Bagaimanakah saya memperolehi Mata AFFIN Rewards dengan Kad AFFIN BHPetrol Mastercard?

Anda boleh memperolehi 1x Mata AFFIN Rewards untuk setiap perbelanjaan RM1 yang dibuat untuk transaksi runcit lain dengan Kad AFFIN BHPetrol Mastercard.

7. Adakah tempoh tamat untuk Mata AFFIN Rewards?

Ya. Mata AFFIN Rewards akan tamat selepas 3 tahun (36 bulan) dari tarikh pengeluaran mata AFFIN Rewards.

8. Bagaimana saya boleh memeriksa Mata Ganjaran AFFIN Rewards saya?

Anda boleh merujuk pada penyata bulanan kad kredit anda atau menyemak baki semasa anda secara dalam talian di <https://rewards.affinbank.com.my>

9. Apa yang boleh saya lakukan dengan Mata Ganjaran AFFIN Rewards saya?

Anda boleh menebus barangan baucar dan/atau mata ganjaran penerbangan dengan Mata Ganjaran AFFIN Rewards di <https://rewards.affinbank.com.my>